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Yhteinen Ähtärinjärvi ry             Vuosikertomus 2022 

 
 Yleistä 

- Korona-epidemia ei ole vaikuttanut yhdistyksen toimintaan enää, vaan toiminta on palannut lähes 
normaaliksi 
 

Yhdistyksen vuosikokous 

- Vuosikokous pidettiin 26.4.2022 Ravintola Autopirtissä, paikalla oli 9 yhdistyksen jäsentä. 

 

Hallituksen jäsenet 

 Seppo Sulku pj 
 Lea Lahtinen  varajäsen  Toni Ukonmäki 
 Pekka Lassila          ” Heikki Kuoppamäki  
 Juha Mäkipää vpj         ” Jukka Telatie 
 Timo Nyyssölä              ” Jari Hakala 
 Jarmo Mäkipelto         ” Risto Mikkola 
 Tuuli Kaukosalmi         ” Tiina Nousiainen 

 

Hallituksen kokoukset 

- Hallituksen kokouksia on ollut kolme kappaletta. 
 

Annetut lausunnot 

- Lausuntoja ei ole annettu toimintavuoden aikana. 
 

Jäsenet 

- Jäsenmaksunsa maksaneita jäseniä oli 31.12.2022 yhteensä 201 kpl. 

 

Talous 

- Yhdistyksen tulot ovat muodostuneet jäsenmaksuista ja toiminta-avustuksista, tarkempi yhteen-
veto tilinpäätösasiakirjoissa. 
 

Rakennetut kosteikot 

- Kosteikkoja ei rakennettu toimintavuoden aikana. 
 

Muut hankkeet 

- Kannuslahden kunnostus valmistui keväällä 2022. 
 
 
 
 
 



Kokemäenjoen vesistön vesiensuojeluyhdistys 

- Yhdistys on Kokemäenjoen vesistön vesiensuojeluyhdistys jäsen, jäsenmaksu on 140 euroa vuo-
dessa. 

 

Vuoden 2022 toimintasuunnitelman toteutuminen 

1. Jatkoneuvottelu Ähtärinjärven jakokuntien kanssa yhteistoiminnasta Ähtärinjärven hyväksi. Ajan-
kohta riippuu koronatilanteesta. 
- Tilaisuus pidettiin 25.4.2022. Timo Rintala kertoi mm. kuinka Alavudella toimitaan vesiensuo-

jeluasioissa. 
2. Uusia kosteikkoja rakennetaan kolme tai neljä Ähtärinjärven valuma-alueelle. 

- Tässä ei onnistuttu, saimme aikaiseksi vain kuusi kosteikkosuunnitelmaa 
3. Perälammen kunnostuksen selvittämistä jatketaan yhdessä paikallisten mökkiasukkaiden kanssa. 

- Maastokatselmus ja maanomistajapalaveri pidettiin 30.5.2022.  Sittemmin kunnostushank-
keesta alkuperäisessä muodossaan on luovuttu, koska maanomistajat pitävät heille tulevaa 
maksuosuutta liian kalliina. Yhdistys on sen jälkeen ehdottanut, että maanomistajat yrittäisi-
vät parantaa Perälammin tilaa 2 -3 vuoden aikana vesikasvillisuuden niiton avulla.  

4. Kannuslahden ranta-alueen kunnostus aloitetaan. 
- Hanke toteutettu keväällä 2022. 

5. Neuvotellaan uusista kohteista, jonne voisi rakentaa kosteikkoja. 
- Neuvotteluja on käyty, tällä erää on olemassa kuusi suunnitelmaa, joista Leikkarin hanketta 

toteutetaan. 
6. Seuraamme valuma-alueen ympäristölupahakemuksia ja muita vesistöön kohdistuvia toimenpide-

hankkeita. Annamme niistä lausuntoja sekä teemme tarvittaessa muistutuksia ja valituksia. 
- Olemme seuranneet tilannetta, muttei lausuntoja, muistutuksia tai valituksia ei ole tehty. 

 

 

Lisäksi:  

- Uutisnuotan mökkilehdessä keväällä oli kirjoitus yhdistyksen toiminnasta.  
- Yhdistyksen edustajat vierailivat Aitoossa 29.7.2022 Vesiensuojelun tehostamisohjelman tilaisuu-

dessa. 
- Ähtärin kaupunki, Alajärven kaupunki ja Soinin kunta ovat tehneet päätöksen, että ne avustavat 

yhdistystä kolmen vuoden aikana yhteensä noin 12 000 eurolla vuosittain. 


